
              Humanitas ry  

Hallituksen kokous 11/2020 

                                                                                                          Aika: 27.5. klo 18 

Paikka: Verkkokous / Zoom 

 

 

 
 

TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

humanitas.fi / Humanitas ry / @humanitasry 

 

 

 

Pöytäkirja 11/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Hanne Helminen 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.08. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Hanne Helminen ja Vilja Välimäki. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 



4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Muokataan kohdan 12.1 nimeä: Kokouksen päättäminen → Kokouksen ajankohdan päättäminen. 

Hyväksytään esityslista muutoksineen kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 

26.5. Käyttäjäpalaveri 

27.5. Erillispalaveri Arcanumin opiskelijatiloista  

 

6. Posti 

Ei erityistä postia. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

Ei kopoalueen uutuuksia. 

 

9. Halloped-asiat 

Halloped-koordinaattorit toivoneet hallitukselta aktiivisempaa yhteydenpitoa. Pyrimme tehostamaan 

tätä varsinkin syksyllä, korona-ajallakin lienee osansa viestihiljaisuuteen. 

 

10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Tuutorointikoulutus on tänä vuonna vain kaksipäiväinen aiemman kolmen sijaan. 

Ensimmäinen päivä keväällä, toinen juuri ennen fuksien saapumista 17.8. Tiivistäminen 

vaikuttaa hyvältä ratkaisulta. 

o Kevään koulutus järjestettiin Zoomin välityksellä, mutta monelta oli mennyt ilmoitus 

Zoom-yhteydestä ohi – toivotaan parempaa tiedotusta seuraavalla kerralla!  

o Tuutoroinnissa on tänä vuonna käytössä oma Moodle-alue, joka vaikuttaa toimivalta.  

o Koska nyt on poikkeustilanne, voitaisiin syksylle suunniteltu tuutorikysely suunnata 

myös aiempien vuosien tuutoreille. Muutenkin ollut puhe, että kyseltäisiin 

kokemuksia myös aiempien vuosien tuutoreilta. 

o Arcanumilla pääsee edelleen käymään tosi huonosti, yritetään saada tuutoreille 

Arcanum-kierros syksyn koulutuksen lähettyville, viimeistään ja mieluiten 18.8. 

Hanne on yhteydessä Hatakka-Junttiin kierrokseen liittyen.  



- Humanitas pohtii kesän mittaan, mitä voisi tehdä ainejärjestöaktiivien jaksamisen eteen. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- Käyttäjäpalaverissa 26.5. ei käsitelty opiskelijoita koskevia asioita.  

- Erillispalaveri Arcanumin opiskelijatiloista ollut tänään 27.5. Humanitaasta paikalla Paula ja 

Vilja. 

o Keskustelussa lähinnä pohjapiirros. Arkkitehti vaikutti mukavalta tyypiltä, selkeä ja 

käyttäjän puolella!  

o Kolme keittiö(mäistä) pistettä haaste, kalliiksi tulee. Korostamme, että toivomme yhtä 

keittiötä ja kahta kahvinkeittopistettä. 

o Inva-WC poistumassa opiskelijatilojen yhteydestä, korvaava tulee aulaan. WC:n 

huoneesta voisi mahdollisesti tehdä varastokopin.  

o Erillistä varastotilaa meille ei haluttaisi antaa, vaan kaapit pitäisi sijoittaa muiden 

tilojen reunoille tms. On kuulemma tiedossa, että opiskelijoiden tavara on monenlaista 

ja osa pitää saada lukkojen taakse. 

o Varastotilaksi suunnittelemamme tilan voisi lisätä kokoushuoneen pinta-alaan. Siitä 

ehdotettiin puhkaistavaksi seinää oleskeluaulaan. Tästä hämmennyimme, ei kuulosta 

järkevältä? Seuraillaan. 

o Monia suunnitelmia tulossa, pääsemme kommentoimaan.  

o Hirveä halu yhteiskeittiöön Unican kanssa, suhtaudumme epäillen. 

o Eivät ole innoissaan siirreltävistä seinistä. Yritämme silti puolustaa niitä, 

monikäyttöisyys! 

o Dekaani ja laitosjohtaja suunnilleen kärryillä opiskelijatoiminnan luonteesta, muut 

eivät niinkään. Pääasiassa kokouksesta jäi kuitenkin ihan hyvä fiilis. Eniten 

huolissamme olemme kaikista niistä asioista, joista tässä kokouksessa ei puhuttu… 

o Laitosjohtaja tai arkkitehti tai joku haluaa Arcanumista ”Turun parhaan bilemestan”. 

Me emme kuitenkaan saa järjestää bileitä. RISTIRIITA!      

- Hatakka-Juntin lähettämä viesti huolestutti, koska ilmaisi, että Mimesikseltä pitäisi poistua 

syyskuun aikana. Emme vieläkään tiedä, millaisia tavaroita sieltä saa viedä Arcanumiin, 

saammeko apua siivoukseen, mihin joudumme Arcanumin seuraavan remontin alkaessa, jne. 

 

12. Yhdistyksen kokous 



Nyt se tapahtuu! Mutta ei voida järjestää yliopiston tiloissa. TYY sen sijaan avaa tilojaan 1.6. alkaen, 

joten kokouksen paikaksi päätettiin Turku-sali. Paula varaa tilan. Jos tila ei olekaan varattavissa, 

pidetään kokous Paulan kotona. 

12.1 Kokouksen ajankohdan päättäminen 

- 10.6.2020 klo 18. 

12.2 Talousarvion ja toimintasuunnitelman tarkastaminen 

- Kokouksessa muokattaneen hieman kuluvan vuoden toimintasuunnitelmaa ja 

talousarviota poikkeustilasta johtuen. Suunnitelmaan on tarkennettu, että tapahtumien 

järjestäminen riippuu poikkeustilan jatkumisesta. Talousarviossa on vähennetty 

kannatustuotteiden tuloja ja menoja, poistettu pienet humanistisitsit ja vähennetty 

myyjäistuloja. Kokonaistulot muuttuvat täten 7100 → 5725, kokonaismenot 7270 → 

5320. Tilikauden tulos muuttuu tällöin -170 → +405. 

 

13. Tulevat tapahtumat 

- Päätettiin pitää elokuussa iltakoulu, jossa suunnitellaan syksyn toimintaa. Tiedotetaan 

kuitenkin jo nyt Pilttipiknikin, Fuksikierroksen ja Suurten humanistisitsien sekä -bileiden 

ajankohdista – kaikki toki koronavarauksella. 

o Pilttipiknik 24.8. 

o Fuksikierros samana päivänä kuin Tyylikäs avaus 

o Suuret humanistisitsit 5.11. 

- Welcome Fair, kv-opiskelijoiden tervetuliaismessu, 28.8. Harkitaan osallistumista, 

kiinnostusta on. 

- Jäsenjärjestöjen hallitusten tapaaminen järjestetään syyskuun alkupuolella. 

 

14. Talous 

Ei talousasioita. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

- Poikkeustila on ”aiheuttanut kaikille kaikkea” tai ”poistanut aiheutuksia”, kuten 

puheenjohtaja hienosti muotoili. Olimme suunnitelleet kehityskeskustelua kevään loppuun, 

mutta toteutetaan tilanteen ollessa tämä vasta syksyllä, vaikka iltakoulun yhteydessä. 

- Kevään virkistäytyminen toteutetaan myös syksyn alussa.  

- Varajäsenten toiminnasta pitäisi keskustella, tällä hetkellä ei oikein ole yhteisiä periaatteita. 

Otetaan tämäkin syksyn alussa esille. 



- Hallituslaisten olisi hyvä tehdä muistiinpanoja kevään ajalta testamentteja varten. Erityisen 

tärkeää kopoilta, koska kopotestamentille ei ole ollenkaan pohjaa.  

- Johtoryhmässä 27.5. tuli esille, että tiedekunnilta on pyydetty palautumissuunnitelmiin 

kommentteja. Skenaarioita monia, suurimmassa osassa opiskelijoiden kohdalla tyhjää. 

Nostetaan esille ainakin opiskelijoiden moninaisuus – kaikki eivät ole nuoria ja perusterveitä, 

joten toivomme joustoa mm. läsnäolopakkojen suhteen. Jälkikäteen katsottavien 

opetusvideoiden saatavuutta toivotaan lisättävän. Tulostuspaikkojen puute on aiheuttanut 

ongelmia, joten mikäli sulku jatkuu, toivotaan yliopiston tarjoavan edes rajatun 

mahdollisuuden käydä ajoittain tulostamassa. Lisäksi toivomme huomiointia järjestöille ja 

mahdollisuuksia mm. käydä yliopistojen tiloissa hakemassa järjestöjen tavaroita.  

 

16. Seuraava kokous 

Syssymmällä! 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.24.  

 


